
Zápis ze schůzky senátu a ekotýmu 2. 10. 2019 

- Zástupci by měli ve svých třídách připomenout, že obaly od mléka je nutné 

vyhazovat do plastů. Pochopitelně i s brčky.  

 

- Též by měli připomenout, že je důležité dvakrát týdně vynášet plasty.  

 

-  Předsedkyní se pro tento rok stala Klára Kočová z 6. A.  

    Místopředsedkyněmi jsou sestry Tereza a Michaela Cermanovi z 8. B. 

    Jako zapisovatelka byla zvolena Alžběta Horáčková ze 7. A.  

    Hlasatelkami jsou Klára Tancošová z 9. B. a Adéla Malcovská z 8. B. 

    Nová pozice eko-hlídky byla svěřena Tereze a Michaele Cermanovým a Radce 

Kášové z 8. B. 1. úkol: zkontrolovat umístění motivačních cedulek o šetření 

vodou a energiemi a ekokodexy v jednotlivých třídách. 

 

- Zástupci ze 6. B si vzali na starost zjistit ve školní jídelně využívání kontejnerů 

na použité oleje.  

 

- V budoucnu bude pravděpodobně možno zrealizovat opět školní bufet.  

 

- Tento rok bude dvěma hlavními prioritami školního senátu projednávání 

dopravy do školy na kole či koloběžce a sledování třídění odpadu ve třídách a 

minimalizace odpadů.  

 

- Každá třída by měla mít vytvořený ekokodex.  

 

 

Zapsala Alžběta Horáčková 


